
Ik onderschrijf alle voorgaande berichten waar er verwezen wordt naar de talloze wetenschappelijke 
studies die er wel zijn gedaan, en die de schadelijke effecten van elektromagnetische uitstralingsvelden 
aantonen. 
Het is onaanvaardbaar dat u hiermee doorgaat terwijl er al heel veel mensen in Nederland ziek van zijn 
geworden, inclusief ikzelf en mijn kinderen. 
Mijn leven is nagenoeg onleefbaar geworden. Ik verzoek u de geplande veiling van de 26 GHz-band 
op te schorten. Ik beroep mij op het fundamentele recht om in vrijheid, veiligheid te leven in een 
gezonde omgeving.
Mijn vragen:
Waarom wordt het voorzorgsprincipe niet gehanteerd?
Waarom wordt er geen witte zone gecreëerd voor mensen met elektrogevoeligheid?
Waarom worden er geen scholen WIFI vrij gemaakt?
Waarom baseert u de blootstellingslimieten op een rapport uit 1998, waar enkel gekeken wordt naar 
het thermische effect op een menselijk lichaam na blootstelling voor maximaal 30 minuten, terwijl 
Inmiddels mensen 24 uur per dag, jarenlang, in de elektromagnetische straling zitten?
Waarom publiceert u niet dat het elektriciteitsverbruik voor de 26 GHz-band verdriedubbeld wordt, en 
hiermee de belasting voor het klimaat vergroot? 
Graag uw publieke reactie op mijn vragen. 
Met vriendelijke groet,
Margot Verhoeven
Breda 


